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From:

Sent: Thur 2/18/2021 4:24:37 PM

Subject: RE: Aantallen CIMS

Received: Thur 2/18/2021 4:24:38 PM

Begrijpelijk; zo gaat het helaas vaker.

Groet,

trom: IEEE EETSent: donderdag 18 februari 2021 17:21

To:INE SEE 0 v.>; IEE EN c .; IEE SEER or uri>
Subject: RE: Aantallen CIMS

Haha nee hoor, je doet onze systemen helemaal niet tekort. Ze schieten op dit punt tekort; wij kunnen niet

helemaal door vertalen naar doelgroepen. Daar was het nl nooit voor bedoeld.

Groet,

Verzonden: donderdag 18 februari 2021 16:37

ro SE CIE cc... EEE iv nl;
rivm.nl>

Onderwerp: RE: Aantallen CIMS

Zeeland is deze week begonnen, maar al eerder prikken HAPS namens huisartsen in kleinschalige woonvormen e.d.

Ook via die HIS'en moet er nu data binnenkomen.

1k spreek er morgenochtend verder over in de projectgroep VZVZ met koepels en de vertegenwoordiger van de ICT

leveranciers. Hij heeft dit overzicht ook gekregen.

Ik heb zojuist via |EEE jullie weekrapportage ontvangen, maar het lukt me nog niet goed om een link te leggen
tussen geschatte aantal vaccinaties en de sectoren met de daarin gebruikte systemen.
Het voordeel van jullie cijfers is dat er al een bewerking heeft plaatsgevonden van data (de cijfers van LCC) naar

informatie (interpretatie van die data naar geschat aantal vaccinaties).
Marleen heeft ook aangeboden gegevens te willen leveren, maar ik vermoed dat uit het SAP-systeem niet

rechtstreeks het aantal personen valt te halen, onderscheiden naar sectoren/doelgroepen, waarvoor vaccins zijn
besteld. Ik meen dat jullie de data uit SAP ‘bewerken’ tot vermoedelijk aantal vaccinaties/prikken.

is dit correct of doe ik jou/jullie systeem te kort?

Ik ga morgenochtend nog eens goed kijken naar jullie rapportage. Als het me niet lukt dan roep ik je hulp in,

By Hebben jullie een medewerker die betrokken is bij de rapportage en met wie ik dan kan overleggen?

prom:IEKEC SCE cr.

Sent: donderdag 18 februari 2021 16:10

To: INEKEENSEEKERvr.01> HEE ev; EE EE i. >

Subject: RE: Aantallen CIMS

Veel dank [ERERgpiervoo v
Ik denk dat met name aandachtspunt is dat er nog veel systemen niet leveren ondanks aansluiting. Is dit iets dat

snel verandert, puur omdat nu de vaccinatie door huisartsen bv net is uitgerold?
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